
Raporto pri la 64-a Argentina Kongreso de Esperanto – Jaro 2024

Jen eta raporto pri nia landa kongreso.

Malgraŭ la ekonomiaj malfacilaĵoj, ni estas tre kontentaj, ĉar ni sukcesis
fari tiun ĉi gravan kongreson en Argentino.

Kelkaj videoj estas spekteblaj en la jutubkanalo de la Argentina Esperanto
Ligo, kaj vi trovos la linkojn ĉe nia retejo:

https://esperantoargentino.weebly.com/

https://www.youtube.com/@ArgentinaESPERANTO-LIGO-ff6sd/videos

La  organizantoj  sukcesis  atingi  la  kongresurbon,  unu  tagon  antaŭ  la
komenco, por prepari la kongres-ĉambron, kaj la teknikaĵojn.

  

https://www.youtube.com/@ArgentinaESPERANTO-LIGO-ff6sd/videos
https://esperantoargentino.weebly.com/


Post la teknikaj aranĝoj, la Kongreso komencis akurate, laŭ la publikigita
programo, je la 09:00 horo: Akcepto de kongresanoj ĉe la kongresejo.

Post  la  tagmanĝo,  oni  bonvenigis  la  kongresanojn  ,  kaj  enkondukis  la
ĉefan temon de la kongreso: “Konstrui novajn pontojn”.

Sekvis la prelego de s-ano Pablo León, pri filmo “The Universal Language
(La Universala Lingvo)”, kies kondens-enhavo estas trovebla ĉe:
       

         https://youtu.be/xo1CVvaGT60si=mtB8SCPvJppNf_-k

Alvenis kongresanoj el diversaj provincoj kaj el Urugvajo. 

La etoso estis tre agrabla, kaj la kontribuoj de la ĉeestantoj, alt-kvalitaj.
Okazis kelkaj teknikaj mal-funkciadoj, tamen, malgraŭ ĉio, la evento estis
tre sukcesa. 

https://youtu.be/xo1CVvaGT60si=mtB8SCPvJppNf_-k


Post la prelego de Pablo, sekvis la prelego pri Universala Teoremo de San-
ĉ-Zo. Kaj je la fino de la unua labortago, okazis komuna noktomanĝo.

Je la sekva tago, alvenis niaj karaj kolegoj el Urugvajo: Sonia kaj Karine.



La provizora programo de la kongreso estis re-aranĝita, kaj adaptita laŭ la AKE-dinamiko.

Prelegis Sonia Risso kaj Karine, pri la situacio en Urugvajo kaj la venont-decembra evento.

                                            Sonia Risso – parolas pri urugvaja movado

          Karine montras gravajn dokumentojn rilataj al la UNESKO-kampanjo kaj Rezolucio.

Post  ambaŭ  prelegantinoj,  sekvis  la  prelego  de  Gabriel  Wagner,  pri  la
Ĉanaa indiĝena popolo.

Sekvis prelego pri Stenografio, laŭ la rusa sistemo de Olga Aleksandrova.

Kaj fine, oni prelegis pri Edukado, kaj fulmokurso de AEL.



La lasta  tago  alvenis,  kaj  ni  lernis  la  ludon  “Jagvareto”.  Per  ĝi,  eblas
paroligi la komencantojn.

        Sekvis vizito al la Monaĥejo de la Infano-Dio, kaj ĉirkaŭaĵoj.



Revenante al la kongresejo, la kongresanoj ludis “Besteton”. Facila ludo,
tre interesa por paroligi la komencantojn.

Pri la kongresa temo, oni parolis tre multe, “Konstrui novajn pontojn” , oni
komentis la diversajn strategiojn por interkunlaborado inter aliaj asocioj
kies celoj  konguas kun la celo de la  esperanto movado. Ni ne redaktis
finan rezolucion. Je la fino de la kongreso, la AEL-Prezidanto donis al la
frato  Miguel  (Mikaelo)  ,  ekzempleron  de  la  ludo  Jagvareto,  kune  kun
treege grava libro pri religio kaj Dio-servoj. Al ĉio ĉi, estis aldonita , kelkaj
dank-leteroj, kies enhavojn ni algluas je la fino de tiu ĉi raporto. 
AEL treege dankas vin ĉiujn,  kaj  speciale al  niaj  urugvajaj  gastoj,  kiuj
farigis nian landan kongreson, vere “internacia”.  Pri  la Jar-asembleo de
AEL, oni decidis re-kunvoki ĝin, virtuale, dum la venonta monato.












